

東方秘境武當山朝聖 6 日遊

6-Day Pilgrimage to Mount Wudang: China's Oriental Sanctuary

航班資訊 / Flight Schedule

往返航線：高雄 / 台北 → 香港 → 武漢天河國際機場

Flight Route: Kaohsiung / Taipei → Hong Kong → Wuhan Tianhe International Airport (WUH)

每日詳細行程 / Daily Itinerary

DAY 1 高雄 / 台北 → 香港 → 武漢

Kaohsiung / Taipei → Hong Kong → Wuhan

行程亮點 / Highlights:

中文： 今日集合於國際機場，搭乘豪華客機經香港轉機飛往湖北省省會——**武漢**。武漢素有「東方芝加哥」之美譽，是華中地區最大的都市與交通樞紐。抵達後，由專車接往酒店休息，為接下來的道教朝聖之旅做好準備。

English: Assemble at the international airport and fly to Wuhan, the capital of Hubei Province, via Hong Kong. Often referred to as the "Chicago of the East," Wuhan is Central China's largest metropolis and transportation hub. Upon arrival, transfer to the hotel by private coach to rest up for the spiritual journey ahead.

 早餐 B: 敬請自理 / On your own

 午餐 L: 機上精緻餐點 / In-flight Meal

 晚餐 D: 機上精緻餐點或便當 / In-flight Meal or Bento Box

 住宿飯店 / Hotel:

武漢四星酒店

Wuhan Ctrip 4-Star Hotel

DAY 2 武漢 襄陽【襄陽古城】 武當山【玉虛宮、玉虛新街】

Wuhan  Xiangyang 【Xiangyang Ancient City】  Mt. Wudang 【Yuxu Palace & Yuxu New Street】

行程亮點 / Highlights:

中文： 早餐後驅車前往襄陽（約 4 小時）。享用午餐後遊覽【**襄陽古城**】（外觀），古城牆與護城河融為一體，充滿歷史滄桑感，漫步北街品嚐在地特色小吃。下午前往道教聖地武當山（約 2 小時），參觀武當山建築群中規模最大的【**玉虛宮**】。宮殿規制嚴謹，宮牆蜿蜒，感受昔日皇室道場的宏偉氣勢。晚間入住武當山酒店。

English: After breakfast, drive to Xiangyang (~4 hrs). Following lunch, explore Xiangyang Ancient City (exterior view), a historic town seamlessly integrated with its moat and ancient walls. Free time to walk North Street and sample local delicacies. In the afternoon, proceed to Mt. Wudang (~2 hrs) to visit Yuxu Palace, the largest palace complex on the mountain. Stroll through its massive inner courtyards and remaining imperial structures.

 早餐 B: 酒店內早餐 / Hotel Breakfast

 午餐 L: 襄陽風味餐 / Local Xiangyang Cuisine

 晚餐 D: 武當道家風味餐 / Daoist Cuisine

 住宿飯店 / Hotel:

武當山四星酒店

Mt. Wudang Ctrip 4-Star Hotel

DAY 3 武當山【太子坡、瓊台中觀、纜車上下金頂、太和宮、轉運殿】

Mt. Wudang 【Taizi Po, Qiongtai Middle Temple, Golden Summit Cable Car, Taihe Palace, Zhuanyun Hall】

📌 行程亮點 / Highlights:

中文： 換乘景區環保車進入武當山。造訪【太子坡】，欣賞經典的「九曲黃河牆」與太子殿。隨後前往【瓊台中觀】，此處群山環繞，氣派莊嚴。特別安排搭乘纜車往返天柱峰，參訪【太和宮】與著名的【金殿】（金頂）。金殿由精銅鑲金鑄造，歷經數百年風雨仍光彩奪目，並有「雷火煉殿」之神奇傳說。今晚特別安排下榻瓊台賓館，靜心體驗道家第一名山的清寧仙氣。

English: Enter Mt. Wudang Scenic Area (transfer to eco-shuttle). Visit Taizi Po (Crown Prince Slope) to admire the famous "Nine-Winding Yellow River Wall." Proceed to Qiongtai Middle Temple, nestled amidst misty peaks. Ride the cable car up to Tianzhu Peak to visit Taihe Palace and the iconic Golden Hall (Golden Summit). Made of solid bronze gilded in gold, it has stood magnificent for over 600 years. Tonight, check into Qiongtai Hotel at the foot of the summit cable station to soak in the tranquil, mystical night atmosphere of the sacred mountain.

 **早餐 B:** 酒店內早餐 / Hotel Breakfast
 **午餐 L:** 團體中式合菜 / Chinese Lunch
 **晚餐 D:** 瓊台特色晚餐 / Qiongtai Special Dinner

 **住宿飯店 / Hotel:**
瓊台賓館或同級
Qiongtai Hotel or similar

DAY 4 武當山【紫霄宮、南岩景區】

Mt. Wudang 【Zixiao Palace (Purple Heaven Palace) & Nanyan Scenic Area】

📌 行程亮點 / Highlights:

中文： 朝聖【紫霄宮】，這裡是武當山保存最完整的道觀，周圍山勢天然形成寶座狀，為「紫霄福地」，亦是武當山道教協會所在地。下午遊覽武當三十六岩中最優美的【南岩景區】，包含御碑亭、龍虎殿、天乙真慶宮及聞名遐邇的「龍頭香」與飛升岩，感悟武當道教的玄妙精髓。

English: Pilgrimage to Zixiao Palace (Purple Heaven Palace), the best-preserved monastery on the mountain and the headquarters of the Wudang Daoist Association. In the afternoon, explore Nanyan (South Cliff), widely considered the most picturesque of Wudang's 36 cliffs. Discover the Imperial Tablet Pavilion, Tianyi Zhenqing Palace, the precarious "Dragon Head Incense Burner," and Feisheng Cliff (Ascension Cliff).

 **早餐 B:** 酒店內早餐 / Hotel Breakfast
 **午餐 L:** 武當在地風味餐 / Wudang Local Cuisine
 **晚餐 D:** 團體中式合菜 / Chinese Dinner

 **住宿飯店 / Hotel:**
武當山攜程四鑽酒店
Mt. Wudang Ctrip 4-Star Hotel

DAY 5 武當山【玄嶽門】 🚗 武漢

Mt. Wudang 【Xuanyue Gate】 🚗 Wuhan

📌 行程亮點 / Highlights:

中文： 前往武當山神道入口的標誌性建築——【玄嶽門】（治世玄嶽石坊）。這座建於明嘉靖年間的石碑坊雕刻精美，結構巧妙，堪稱中國古代石雕藝術的傑作。結束武當山朝聖之旅後，專車返回武漢，享用晚餐後入住酒店休息。

English: Visit Xuanyue Gate ("Zhishi Xuanyue" Archway), the grand doorway marking the entry to the sacred mountain path. Built in 1552, this ornate stone archway showcases master-class ancient Chinese stone carving with exquisite relief depicting immortal folklore. Afterward, drive back to Wuhan (~6 hrs). Enjoy dinner and rest up at the hotel.

 **早餐 B:** 酒店內早餐 / Hotel Breakfast
 **午餐 L:** 途經特色風味餐 / En-route Lunch
 **晚餐 D:** 武漢鄂菜風味餐 / Hubei Local Dinner

 **住宿飯店 / Hotel:**
武漢四星酒店
Wuhan Ctrip 4-Star Hotel

 行程亮點 / Highlights:

中文： 早餐後收拾行裝，專車前往武漢天河國際機場，搭乘客機經香港轉機返回溫馨的家，結束這趟心靈洗禮與文化圓滿的玄天上帝武當山朝聖之旅！

English: After breakfast, transfer to Wuhan Tianhe International Airport. Board your flight back home via Hong Kong, concluding this spiritually enriching 6-day pilgrimage to the mystical realm of Mt. Wudang.

 **早餐 B:** 酒店內早餐 / Hotel Breakfast
 **午餐 L:** 機上精緻餐點 / In-flight Meal
 **晚餐 D:** 溫暖的家 / Home Sweet Home

 **住宿飯店 / Hotel:**
溫暖的家
Home Sweet Home

 接待與服務標準 / Service Standards

服務項目 / Item	詳細說明 / Details
 團體規模 / Group Size	16 位參團旅客 + 1 位隨團領隊 (16 Passengers + 1 Tour Leader)
 交通服務 / Transport	全程 37 座豪華觀光大巴 (37-seater tourist coach)
 住宿安排 / Hotel	全程四星級酒店共 5 晚 (5 nights at 4-Star rated hotels)
 景點門票 / Tickets	· 武當山大門票、金頂門票、紫霄宮門票 · 武當山景區環保轉乘車 · 武當山雙程纜車 [往返金頂]
 導遊服務 / Guide	全程專業普通話導遊導覽 (Professional Mandarin-speaking tour guide)